



MUNICIPAL Gazette MUNICIPALE DE—OF Montreal

Parait le lundi matin
Published every Monday
morning

Abonnements \$2 par an
Subscriptions \$2 a year

Payables d'avance
Payable in advance

Organe officiel de la Corporation
de la Ville de Montréal

Official organ of the Corporation
of the City of Montreal

CANADA

—Toutes communications se rapportant aux annonces ou aux abonnements devront être adressées tout simplement comme suit:

“La Gazette Municipale”

Bureau de Poste: 917 ou
42 Place Jacques-Cartier, Montréal

—Toutes communications se rapportant à la rédaction devront être adressées comme suit:

“La Gazette Municipale”

Hôtel de Ville, — Montréal

—All communications relative to advertisements or subscriptions should be addressed simply as follows:

“The Municipal Gazette”

Post Office Box 917 or
42 Jacques-Cartier Sq., Montreal

All communications relative to the editorial part of the paper should be addressed as follows:

“The Municipal Gazette”

City Hall, — Montreal

TELEPHONE MAIN 4240

DELIBERATIONS

COMMISSION DES FINANCES

Compte rendu de l'assemblée du 25 juin

Sont présents: MM. les échevins L.-A. Lapointe président, Fraser, Guay, J.-B.-A. Martin, Robinson, Laviolette et Séguin.

Les minutes de la dernière assemblée sont lues et approuvées.

1.—Soumise une lettre de la “Canadian Fire Underwriters' Association” au sujet de la demande faite par MM. J. Eveleigh & Co., pour la pose d'une plus grosse conduite d'eau sur la rue du Collège, quartier Saint-Henri, pour l'installation de bornes-fontaines afin d'avoir plus de protection en cas d'incendie.

Résolu: De renvoyer cette lettre aux avocats de la Ville afin de savoir quelles sont les obligations de la “Montreal Water & Power Co.” dans l'espèce, et de dire si la Ville peut donner des ordres à la Compagnie ou s'il y a moyen de forcer ladite Compagnie à faire droit à la demande de MM. Eveleigh & Co.

2.—Soumise une lettre de l'Institut des Matelots de Montréal et du Club des Matelots Catholiques demandant une subvention de \$200 chacun.

Déposée sur le bureau pour être étudiée avec les autres demandes de même nature.

3.—Soumise une lettre de M. Joseph Lamarche, demandant qu'ordre soit donné à la “Montreal Water & Power Co.” de poser des tuyaux à l'angle de la rue Resther et du boulevard St. Joseph.

Renvoyée au surintendant de l'Aqueduc.

4.—Soumis des rapports du surintendant de l'Aqueduc au sujet de certaines demandes à l'effet de poser des tuyaux à eau dans le quartier Saint-Denis, savoir:

(a) Sur l'avenue Papineau, Nord de Laurier, 350 pieds.

(b) Sur la rue Gilford, 230 pieds et 24 pieds de plus afin d'atteindre une maison à l'angle des rues Resther et Gilford.

(c) Sur l'avenue Sherbrooke, 100 pieds.

Résolu: De présenter au Conseil un rapport recommandant d'ordonner à la “Montreal Water & Power Co.” de former des tuyaux dans les rues ci-dessus mentionnées, conformément aux contrats passés entre la Ville et ladite Compagnie.

5.—Soumise une lettre de l'assistant Procureur général, réclamant des frais au sujet d'une cause de Osidas Major.

Renvoyée à la sous-commission des Réclamations.

FINANCE COMMITTEE

Report of meeting held the 25th June

Present: Ald. L. A. Lapointe, chairman, Fraser, Guay, J. B. A. Martin, Robinson, Laviolette, Séguin.

The minutes of last meeting were read and confirmed.

1.—Submitted a letter from the Canadian Fire Underwriters' Association in connection with the demand made by Messrs. J. Eveleigh & Co. for the laying of a larger water pipe on College street, St. Henry ward, for the installation of hydrants, so as to have more protection in case of fire.

Resolved: That said letter be referred to the City Attorneys to ascertain what are the obligations of the Montreal Water & Power, in the premises, and to state if the City has the right, to give any order to said company or if there is any mean to compel said company to comply with the demand made by Messrs. J. Eveleigh & Co.

2.—Submitted a letter from the Montreal Sailors Institute and the Catholic Sailors' Club, asking a grant of \$200.00 each.

Laid on the table to be considered with the other similar demands.

3.—Submitted a letter from Mr. Joseph Lamarche, asking that the Montreal Water & Power Co. be ordered to lay water pipes on Resther and Boulevard St-Joseph.

Referred to the Superintendent of the Water Works.

4.—Submitted reports from the superintendent of Water Works in connection with certain demands made for the laying of water pipes, in St. Denis ward:

(a) On Papineau avenue, north of Laurier, 350 feet.

(b) On Gilford street 230 feet and 24 feet more to reach a house corner of Resther & Gilford sts.

(c) On Sherbrooke Avenue, 100 feet.

Resolved: To report to Council recommending that the Montreal Water & Power Co. be ordered to lay pipes in the above mentioned streets in accordance with the contracts passed between the City and said company.

5.—Submitted a letter from the assistant attorney general claiming costs, in connection with a case of Osidas Major.

Referred to the sub-committee on Claims.